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INTERPELACJA

w sprawie modernizacji i monitoringu wiat na rowery po obu stronach
dworca PKP;

Szanowny Panie Bunnistrzu,

Jako radny juz w poprzedniej kadencji samorzadu podzielalem poglad, iz
wydzielenie platnej strefy parkowania w centrum miasta jest dzialaniem
koniecznym. Pozytywne skutki tego wydaja sie oczywiste.
Jednak utrudni to zycie tym Mieszkancom, którzy parkowali dotychczas swe
auta przy dworcu PKP i udawali sie w dalsza droge kolej~ Z mojego rozeznania
wynika, iz czesc z nich chetnie pokonywala by droge z domu do dworca PKP
rowerem. Nie czyni tego jednak w obawie przed kradzieza. Wnosze zatem o
modernizacje wiat na rowery przy wejsciach do tunelu PKP i ich monitoring, tak
by nasi Mieszkancy bez obaw mogli pozostawiac tam swoje rowery. Jest
naturalne, ze nic jestesmy w stanie znacznie zwiekszyc liczby miejsc
parkingowych dla samochodów, moze wiec w ten sposób wyjdziemy naprzeciw
Mieszkancom dojezdzajacym do pracy koleja i zrekompensujemy choc
czesciowo utrate miejsc parkingowych zajetych pod platna strefe.

Z powazaniem

-K.d 1i1'1t;~J
u



Burmistrz Miasta Milanówka
mgr Jerzy Wysocki

BM.0057/ A~ /07 Milanówek, 01.06. 2007 r.-
Pan Karol Wójcik
Radny Miasta Milanówka

Odpowiedzna interpelacje zlozona do Rady Miastaw dniu 26.04.07 r.

W odpowiedzi na interpelacje w sprawie monitoringu wiat na rowery w okolicach dworca
kolejowego informuje, ze w biezacym roku nie jest mozliwe zainstalowanie dodatkowych kamer, które
objelyby swoim zasiegiem tereny z rowerami. Na dzien dzisiejszy, wiaty z rowerami objete sa
monitoringiem przez piesze patrole strazników Strazy Miejskiej. W ostatnim czasie nie ma zgloszen
kradziezy. Ze wzgledu na wykorzystanie wszystkich miejsc do zaparkowania rowerów przy ulicy
Warszawskiej, podjalem dzialania majace na celu zwiekszenie liczbystojaków. Jednoczesnie informuje,
ze zainstalowanie kamer bedzie mozliwenajwczesniejw 2008 roku.
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